
Vragen mondeling vragenrecht agendapunt 3 commissie F&B 18-2-2020

Brandweer

- hoe denkt het college over de afschaffing van het lintje voor brandweerlieden?

Vliegbasis de Peel:
- wat is de huidige stand van zaken in het proces reactivering vliegbasis de Peel?
- we hebben vorige week op de website van Omroep Brabant kunnen lezen dan 
Staatsecretaris Visser Gilze-Rijen wil gaan ontzien als reserveveld en dat dit mogelijk 
verplaatst wordt naar de Peel? Wat weet de portefeuillehouder hier van? En wat kunnen we 
doen om dit tegen te houden?

Met vriendelijke groet,
Anita Relou


